
Sindikat Instituta "Jožef Stefan" 

L J U B L J A N A 

Z A P I S N I K  št. 11/17 
seje Izvršilnega odbora sindikata SVIZ/IJS z dne 1. 6 2017, ob 15.00, ki je potekala na Reaktorju v sejni sobi 
CEU (e-salon, pritličje glavne stavbe) IJS 
  
Prisotni: I. Falnoga, Z. Jernejc, R. Pergarec, J. Pungerčar, M. Štraus. 
  
Odsotnost zaradi službenih obveznosti, dopusta ali bolniške odsotnosti so opravičili: R. Bevc, 
K. Ernestl, M. Gams, A. Fekonja, G. Kramberger, T. Martun, M. Koželj, T. Ručigaj, G. Tavčar,  I. Zajc. 
  
Na sejo sta bila vabljena tudi B. Žefran in B. Črnič, slednji  je svojo odsotnost opravičil. 

  
  
1.         Potrditev točk dnevnega reda in zapisnika št. 10/17, seje z dne 17. 5. 2017 
  
Potrdili smo točke dnevnega reda. Sklep 4. točke predhodne seje ni bil izglasovan, prisotni so zapisnik 
potrdili. Člani, ki se seje niso udeležili, se bodo o zapisniku izjasnili po e-pošti. 
  
2.         Tekoče zadeve 
  
a)          30. maja 2017 je potekala izredna seja GO SVIZ Slovenije. Obravnavali so tekoče probleme pogajanj 
z vlado, ki se nikakor ne premaknejo z mrtve točke. Ključnega pomena pogajanj je odprava anomalij v 
najbolj kritični  skupini »J«, predvsem zaposlenih do 26. plačnega razreda. Na sestanku so 
izglasovali protestni shod, ki ga bo SVIZ organiziral v okviru Konfederacije sindikatov javnega sektorja. GO 
SVIZ je začel s pripravami na izvedbo shoda z zahtevo za takojšen podpis dogovora za zaposlene s plačami 
do 26. razreda. 
Shod bo potekal 20. junija 2017 pred poslopjem Vlade Republike Slovenije. O udeležbi na shodu, ki ga bo 
podprl tudi SVIZ/IJS, bomo zaposlene pravočasno obvestili. 
  
b)        Organizacijski odbor shoda za znanost, skupina v kateri intenzivno sodeluje J. Pungerčar, nadaljuje 
poslanstvo osveščanja politikov, da znanost nujno potrebuje več denarja za svoje neokrnjeno delovanje 
ter izobraževanje mladih in raziskovalcev na začetku kariere. Predsednik državnega zbora M. Brglez in 
predstavniki poslanskih skupin, s katerimi so se srečali doslej (SD, ZL), so jim izkazali vso naklonjenost in 
podporo. Hkrati so jim obljubili, da bodo na vladi razpravljali in podprli rebalans proračuna za  več denarja 
v znanosti, če bo dan takšen predlog s strani vlade. Organizacijski odbor shoda za znanost si želi, da bi 
znanost čim prej dobila vsaj 40 milijonov EUR dodatnih sredstev. V naslednjih tednih se skupina namerava 
srečati še s preostalimi poslanskimi skupinami in nepovezanimi poslanci, kot tudi s predsednikom vlade, 
če jih bo le-ta sprejel. 
             
c)         I. Falnoga je poročala, da je 18. maja potekala seja ZS IJS, ki se je je udeležila namesto I. Zajca. 
  
3.         Kolezija 
  



Tudi v letošnjem letu nam je Šport Ljubljana, ki skrbi za kopališče Kolezija, odobril za sodelavce IJS 10- 
odstotni popust pri nakupu kart za plavalni bazen. Seznam sodelavcev, ki so se javili, da bodo kopališče 
uporabljali, smo poslali na blagajno kopališča, kjer se bodo pri vstopu identificirali z inštitutsko vstopno 
kartico. Ker se seznam dopolnjuje enkrat tedensko (na četrtek), se sodelavci lahko prijavijo za koriščenje 
bazena kadar koli do konca poletja. 
  
4.         Piknik 
  
Priprave na piknik potekajo po planu. Piknik bo potekal 8. junija s pričetkom ob 16.00 na piknik prostoru 
Žur žar na Brnčičevi ulici. Za sodelovanje pri pripravi in razdeljevanju hrane in pijače smo zaprosili 
sodelavce, ki so nam pomagali že vrsto let doslej in so nam tudi tokrat svojo pomoč obljubili. 
Da bi vedeli, koliko hrane in pijače moramo naročiti, smo med člani izvedli mini anketo. Po pogovoru z 
ljudmi smo sicer ugotovili, da nam marsikdo, ki se piknika namerava udeležiti, na anketo ni odgovoril. 
  
5.         Razno 
  
a)         Prejeli smo prošnjo SVIZ OO Ljubljane in okolice, da nakažemo del solidarnostnih 
finančnih  sredstev staršem, ki skrbijo za 9-letno, nepokretno deklico. Sredstva bodo porabili  za izgradnjo 
dvižne ploščadi pri hiši.  Predlagajo, da zberemo 0,5 EUR po  članu sindikata, kar za nas znese približno 150 
EUR.   Zaradi nesklepčnosti na današnji seji bomo glasovanje izvedli po elektronski pošti. 
  
b)        Ugotavljamo, da je trenutna zasedba IO SVIZ/IJS precej okrnjena: dve članici sta na porodniškem 
dopustu, en član pa se je s 1. junijem letošnjega leta upokojil. 
  
Naslednja seja IO SVIZ/IJS bo potekala 15. 6. 2017 na Jamovi cesti. 
  
Seja je bila končana ob 16.20. 
Sejo je vodila R. Pergarec                                                                          Zapisnik pripravila:          M. 
Štraus                                                                                                                                         Zapisnik 
pregledal:         J. Pungerčar 
  
Ljubljana, 12. 6. 2017 
  
Poslano:              - članom IO SVIZ/IJS 
                                - članom NO SVIZ/IJS 
                                - vodstvu IJS 
  
 


